
Goedemiddag,

De brief in de bijlage roept enkele vragen op die wij graag beantwoord zouden willen zien. Kunt u 

reageren op de onderstaande vragen:

 Kunt u aangeven wanneer het locatiebezoek van het Rijk en de gemeente heeft 
plaatsgevonden, op welke locaties dit was en wie daarbij aanwezig waren?

 Kunt u ons voorzien van de resultaten van de metingen en beschikbare data over 
verkeersveiligheid, zoals u aangeeft in de brief?

 Hoeveel budget heeft het Rijk exact vrijgemaakt voor kleine maatregelen, waaronder het 
verbeteren van de verkeersveiligheid in Burgerbrug en Sint Maartensvlotbrug. 

o Om welk bedrag gaat het en onder welke noemer heeft het Rijk dit reeds 
beschikbaar gesteld? 

o Voor welke locaties is dit bestemd?
o Is het juist dat dit bedrag bestemd is voor Burgerbrug of bedoelt u Burgervlotbrug? 

Of bedoelt u in plaats van Sint Maartensvlotbrug Sint Maartensbrug?
 Hoe denkt u dat gemeente verder kan met de verbetering van de verkeersveiligheid op de 

genoemde locaties, als deze eigendom zijn van het Rijk?

Met vriendelijke groet,

Angelique Ligthart

Fractievoorzitter VVD Schagen


